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Geachte mevrouw Antonides, 
  
Ik heb de nieuwe mail van het initiatief gelezen, maar heb de indruk dat zij proberen alsnog de 
mensen die nee hebben gestemd over te halen, en de nee om te zeten 
In een ja. Ik ben benieuwd of er al meer mensen op deze manier hebben gereageerd. 
Ik heb geen zin om in de toekomst te worden opgescheept met weer hoger kosten. Bovendien horen 
wij ook niets van Vivare. 
Bovendien vind ik dat het allemaal wat snel gaat. 
Graag uw mening over de nieuwe mail. 
  
Met vriendelijke groet, 
. 
 


